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Protokół Nr:  RM.0002.7.2021.JP 

 

Nazwa sesji:  XXXVI Sesja Rady Miejskiej w Hrubieszowie  

Data sesji:  17.06.2021 

Numer sesji:   RM.0002.7.2021.JP 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Hrubieszowski Dom Kultury, ul. 3 Maja 7 

Godzina rozpoczęcia:  13:00 

Godzina zakończenia:  13:24 

 

Lista radnych obecnych na sesji: 

1. Iwona Świstowska 

2. Józef Bojarczuk 

3. Marian Cisło 

4. Zbigniew Lebiedowicz 

5. Ryszard Wiech 

6. Wiesław Bańka 

7. Anna Naja 

8. Andrzej Guz 

9. Czesława Nowak 

10. Jan Szulakiewicz 

11. Danuta Kowalska 

12. Artur Danilczuk 

13. Leszek Kryszczuk 

14. Leszek Tarnawski 

15. Barbara Wierzchowska 

Oprócz radnych na sesji obecni byli: Zastępca Burmistrza Paweł Wojciechowski, 

Sekretarz Miasta Monika Podolak, Skarbnik Miasta Marta Woźnica, Radca Prawy Mariola 

Sadowska, Naczelnik Wydziału Oświaty i Kultury Radosław Szkudziński, Naczelnik 

Wydziału Inwestycji i Rozwoju Przemysław Podskarbi oraz Kierownik Miejskiej Służby 

Drogowej Mariusz Biront. 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia XXXVI sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący 

Rady Miejskiej Anna Naja, która poinformowała, że sesja została zwołana na wniosek 

Burmistrz M. Majewskiej z dnia 11 czerwca 2021 r. na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy  

o samorządzie gminnym. Na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdziła 

prawomocność obrad.  

Przypomniała, że od wielu miesięcy obrady prowadzone są z zachowaniem 

szczególnych środków ostrożności, zgodnie z zasadami sanitarnymi zalecanymi w czasie 

trwania epidemii. Zaapelowała żeby w związku z tym, że większość obecnych jest 

zaszczepiona przynajmniej jedną dawką i zachowane są odległości żeby osoby, które siedzą 

przy stolikach uczestniczyły w obradach bez maseczki podkreślając żeby osoby podchodzące 

do mównicy zakładały maseczkę oraz dezynfekowały dłonie. 

W związku z transmitowaniem obrad na żywo i przetwarzaniem mowy na napisy 

poprosiła wszystkich zabierających głos o podchodzenie do mównicy oraz  o przestrzeganie 

przepisów RODO i nie używanie nazwisk osób trzecich, które nie pełnią funkcji publicznych. 

Powitała wszystkich zebranych oraz oglądających transmisję sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

W związku z tym, że sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta  

Przewodniczący A. Naja zapytała wnioskodawcę czy wnosi o zmianę porządku obrad. 

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski odpowiedział, że nie wnosi w związku z czym 

Przewodniczący A. Naja stwierdziła przyjęcie porządku obrad.   

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Miejskiej Hrubieszów na rok szkolny 2021/2022 

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski przedstawił projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją,  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie, w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.    
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2021 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech zapytał z czego wynika proponowana wysokość kwoty na 

zwiększenie kosztów budowy drogi dojazdowej do pływalni i jak to jest planowane, że należy 

o tak znaczące środki w wysokości 850 tys. zł zwiększyć wydatki oraz w jaki sposób  

w bieżącym roku zostanie wykorzystane pozostałe 10 tys. zł przeznaczone na monitoring.     
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Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski odpowiedział, że zwiększenie o kwotę 850 tys. 

zł wynika z tego, że pierwotnie koszt budowy drogi dojazdowej do pływalni oszacowano na 

około 1,3 mln zł natomiast kosztorys po zmianach i przygotowaniu odpowiedniej 

dokumentacji został zwiększony także przez zmiany w stawkach materiałów i robót 

budowlanych jak również po zmianach w zakresie rzeczowym takich jak budowa kanału 

technologicznego. W efekcie kosztorys wzrósł do ponad 2 milionów 450 tysięcy zł. 

Podkreślił, że konieczne jest wybudowanie tej drogi ponieważ aktualnie wygląda ona jak 

droga gruntowa. 

 Poinformował również, że władze miasta nie zrezygnowały z monitoringu, ale 

planują go sfinansować w całości z Funduszu Inwestycji Lokalnych, a w bieżącym roku 

zostanie przygotowana podstawowa dokumentacja. Przypomniał, że całkowity koszt 

miejskiego monitoringu wynosi 2,5 mln zł.         

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją,  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie, w którym uchwała została przyjęta przy 

jednym głosie wstrzymującym się.    

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93,33% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 1 6,67% 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Wiech Wstrzymuje się 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 
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Jan Szulakiewicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021-2040 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech powiedział, że w konsekwencji zmian które dzisiaj 

zachodzą monitoring powinien wejść do wykazu przedsięwzięć w wieloletniej prognozie 

finansowej ponieważ będzie inwestycją wieloletnią podobnie jak budowa cmentarza 

komunalnego.  

 Zauważył również, że podstawowe informacje zawarte w uchwale budżetowej oraz  

w uchwale w sprawie wieloletniej prognozy finansowej nie powinny być ze sobą sprzeczne 

podczas kiedy w tych uchwałach widnieją odmienne kwoty dotyczące zmniejszenia środków 

na budowę pływalni i zwiększenia środków na budowę drogi dojazdowej do pływalni:  

w uchwale budżetowej jest to kwota 360 tys. zł, natomiast w wpf-ie 490 tys.         

Skarbnik M. Woźnica przeprosiła za swój błąd.   

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją,  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie, w którym uchwała została przyjęta przy 

jednym głosie przeciwnym.    

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93,33% 

Jestem przeciw 1 6,67% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 
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Ryszard Wiech Jestem przeciw 

Danuta Kowalska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Zbigniew Lebiedowicz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

6. Zamknięcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja zamknęła XXXVI sesję o godz. 13:24. 

 Materiał wideo z XXXVI sesji dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miasta 

Hrubieszów. 

 

       Protokolant: Janusz Policha     Przewodniczący Rady Miejskiej 

inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej               Anna Naja  

       i jednostek pomocniczych 

 


